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Hallo !

Viser til møte i Rosendal 19.08.2015, der vi under «Ymse» hadde oppe ei sak vedr. 
bygging av fortau langs fylkesveg 53, «Baronivegen».

Vi har enno ikkje fått tilbakemelding frå fylkeskommunen i denne saka.

Rosendal og Omland vassverk (ROV) startar i desse dagar gravearbeida med ny 
hovedvassleidning, og må ha snarleg tilbakemelding på om Fylkeskommunen vil delta 
med fortau.
ROV har sagt seg villige til å forskottera fortauet mot at Fylkeskommunen seinare 
refunderer utgiftene (seinast i 2018).

Vedlagt ligg brev frå Baroniet Rosendal der dei påpeikar kor viktig det er å få bygt 
dette fortauet.

Sigbjørn Øye
Verksemdleiar

Tlf. 915 31 482
www.kvinnherad.kommune.no
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